
 
 

 

 

Veckefjärdens GC Bankommittén (BK)  

Mötesanteckningar 

2 september 2022 kl. 12:00 – 13:45 Veckefjärdens GC  

 

 

1. Mötets öppnande 

Anders inledde mötet (Under mötet togs en gemensam lunch). 

 

 

2. Närvarande 

Ulrika Engfors Holmbom, Mikael Nordin, Tomas Eriksén, Jan-Olow Larson, 

Christian Mattfolk och Anders Lindgren. 

 

 

3. Föregående protokoll 

Föregående protokoll gicks igenom och godkändes. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 
 

 

 

 

4. Aktiva frågor 

a) Klockan vid tee 1 sidan mot rangen visar rätt, men den andra sidan visar 

fel, förslaget är att tillsvidare täcka över den andra sidan. (Mikael). 

b) Hål 11 toan. Byggnaden ska stabiliseras. (Mikael/Tomas). Efter det 

kommer en ny bro/trapp att göras, förslagsvis städdagen 2023. (BK). 

c) Se över banans pinnar. Klubben kommer försöka ordna under hösten att 

en kunnig person, om hur man ska placera/hantera pinnar på banan, 

besöker oss för en utbildning. BK tar upp detta med lämplig instans. 

(BK). 

d) Hål 10 fairways svackor fri dropp/lägesförbättring, skrivs in i de lokala 

reglerna. Vi på BK vet inte vem som skriver de lokala reglerna, TK? 

Tomas åtgärdar svackorna senare p.g.a. att det kräver ett större arbete. 

(TK/BK). 

e) Hål 2. Vänster sida innan berghällen. Där kommer sly/ris att röjas bort. 

Åtgärdas troligtvis till hösten. Förslagsvis tas sly/ris om hand under 

städdagen 2023. (Tomas/BK). 

f) Hål 2. Varningsstolpen ska förankras/grävas ned, görs förslagsvis i 

samband när rangens nätstolpar grävs ned. (Mikael/Tomas). 

g) Broar exempelvis hål 6, hål 8 m.fl. ska ses över och åtgärdas. 

Förslagsvis görs det under städdagen 2023. (Tomas/BK). 

h) Hål 11 tee 48. Ta bort eventuella buskar höger sida som skymmer vid 

utslag. (Tomas/BK) 

i) Lars Wikström: ”Att man trimmar alla diken på banan.” 

BK tar reda på vilka diken Lars menar. (BK). 

j) Fixa en informationsskylt vid hål 10 fikaboden, att det finns en toa på 

11:an. (Mikael). 

k) Att skapa en ”tidsplan” för kända uppgifter och aktiva frågor. (BK). 

l) Stigen från greenen hål 1 upp till hål 2 tee 58/61/65, avslutet på 

trädspången ska vinklas till höger. Ev. en städuppgift 2023. (BK). 

 



 
 

 

 

 

5. Nya ärenden och förslag/information från medlemmar till BK 

Förslag eller information som inkommit till BK. 

Anders Lindgren: ”Har hört många positiva kommentarer om banan. Tomas med personal gör ett 

mycket fint jobb med banan. Spelare från andra klubbar exempelvis tävlingen MNS säger ofta: 

”Vilken fin golfbana.”. Även Femslaget som spelades 4/9 så hör jag Puttom spelare säga att ”Puttom 

har mycket att lära från Veckefjärdens golfbana, speciellt om greenerna.”. Liknande positiva 

kommentarer hörde jag från spelare Sollefteå golfklubb.” 

 

Karin Nordin: Damer Orange tee 40.  

”Hål 11 Ta bort orange tee och låt utslaget gå från ordinarie damutslag 48. 

Hål 12 Sätt tillbaka det tidigare orange utslaget. 

Hål 16 Flytta fram orange tee.” 

BK mötet 2/9-22: Tomas kommer att se över och troligtvis åtgärda enligt ovan förslag. 

Arne Ögren: ”Fylla igen dammarna mellan hål 16 och 17.” 

BK mötet 2/9-22: Är tekniskt omöjligt bl.a. p.g.a. att vatten kommer från Hörnsjön. 

Arne Ögren: ”Hål 1 Vänster sida ”svackan” innan fairwaybunker, varför inte klippa ned där?” 

BK mötet 2/9-22: Tomas kommer att se över och troligtvis åtgärda enligt ovan förslag. 

Christian Mattfolk: ”Bänken på hål 14 åtgärdas.” 

BK mötet 2/9-22: Mikael informerade att alla bänkar kommer att tas in under hösten och ses över. 

Lena Kassman: "Kan ta på sig ansvaret över ”blommor” vid fikaboden hål 10." 

BK mötet 2/9-22: Mikael (och BK) tar kontakt med Lena och ger henne mandat för detta. 

Lena Larson: ”Dyhål hål 11 tee 48.” 

BK mötet 2/9-22: Mikael kommer att omedelbart sätta upp varningsskylt, förutom de avspärrningar 

som finns idag. Förslagsvis under städdagarna 2023 kommer dyhålen att åtgärdas. 

Lena Larson: ”Informationsskylt vid hål 10 fikaboden att det finns en toa på 11:an.” 

BK mötet 2/9-22: Blev en aktiv fråga. 

Stefan Mattfolk: ”Hål 5 nedre sidan vita pinnar förbättras.” 

BK mötet 2/9-22: BK har placerat om vissa vita pinnar till det bättre. Se även planen/aktiv fråga för 

översyn av alla pinnar på banan. 

Ulrika Engfors Holmbom: ”Angående vita pinnar vid tee 48 på hål 11. När jag slår ut o tee är 

längst till höger, är det som om skogen är nära och det känns som jag slår över vit pinne.” 

BK mötet 2/9-22: Blev en aktiv fråga. 

Lars Wikström: ”Att man trimmar alla diken på banan.” 

BK mötet 2/9-22: Blev en aktiv fråga. 

Anders Lindgren: ”Tydliga färdiga skyltar Ex/ ”Rangen stängd tills vidare”, gärna tre(?) st. så man 

kan placera ut dem utefter hela rangen där mattorna är, när bollplockarkvällarna är.” 

BK mötet 2/9-22: Se Mikaels information angående TvAB översyn av hela rangeområdet. 



 
 

 

 

 

Åke Forsberg: ”Dressa sanda o välta, framförallt dressa för mer mottagliga greener. Tips enl. artikel 

… återkommande lätta dressingar helst var 10:e till var 14:e dag…” 

https://www.bevattningsteknik.se/katalog/artikel/trufirm-hardhetsinstrument-for-golfbanan-digitalt/95388-521-

11/ 

BK mötet 2/9-22: Tomas informerar att det är ett arbete som alltid görs, denna säsong har man 

dressat med 50 ton sand. Jag informerade Åke idag den 4/9 om det. Åke var nöjd med svaret, dock 

tyckte han att greenerna varit mycket hårda senaste tiden, ”studsat” ovanligt mycket, svårt få fast 

bollen vid inspel. 

 

 

6. Information från Tvillingsta och om banan (Mikael och Tomas)  

a) TvAB långtidsplan ska presenteras för BK 2023. (Mikael). 

b) En översikt/planering och en större förbättring av rangen kommer att 

göras. Man tittar på hela rangeområdet och hur man ska finansiera 

kostnaden för detta. (Mikael/TvAB). 

c) Att flytta upp tee 55 till ”ordinarie” tee 55 dvs uppe vid tee 58. Dagens 

tee 55 utför en risk, att någon nedanför berghällen blir träffad av utslag 

från dagens tee 55 samt tee ytan är för liten, blir stort slitage. Seniorerna 

under sina tisdagstävlingar behåller tee 55 på nedre. (Mikael).  

d) Nya skyltar för hål 2 ska göras. (Mikael). 

e) Att fixa prismor på greenflaggstängerna, underlättar för 

avståndskikare/laserkikare. (Mikael/Tomas/TvAB). 

f) Planen är att stora banan kommer att stängas för säsongen efter 

söndagen 30 oktober. 

g) Att korta/flytta fram utslagen för hål 4 ger ingen större förbättring, svårt 

att få stopp på greenen för de flesta ändå. Bättre då att ”bygga om” 

greenen men är en stor kostnad, TvAB ska ta en framtida fundering 

omkring det. (Mikael/TvAB).  

h) Hål 6: Att eventuellt göra en väg vänster sida om greenen in till tee på 

hål 7. Öppna upp mellan buskar och träd för en väg.  

i) Stigen från greenen hål 1 upp till hål 2 tee 58/61/65, avslutet på 

trädspången ska vinklas till höger anser Mikael. Blev en aktiv fråga.   

https://www.bevattningsteknik.se/katalog/artikel/trufirm-hardhetsinstrument-for-golfbanan-digitalt/95388-521-11/
https://www.bevattningsteknik.se/katalog/artikel/trufirm-hardhetsinstrument-for-golfbanan-digitalt/95388-521-11/


 
 

 

 

 

7. Övrigt 

a) Nu har BK satt svarstiden för inkommande mejl till BK: 

”Bankommittén kommer att behandla ditt mejl senast vid nästa 

sammanträde.”. Anders hanterar mejlen. Alla mejl besvaras. (BK). 

 

 

8. Mötets avslutande 

Anders förklarade mötet avslutat. 

Nytt möte: Anders återkommer med datum och klockslag. 

         Vid tangentbordet Anders.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Bankommittén 

Ordförande:  

Anders Lindgren 072-741 44 71 anders.m.lindgren@telia.com 

Medlemmar:  

Ulrika Engfors Holmbom 070-593 53 93 ulrikaeh@hotmail.se  

Thomas Eriksén 070-655 33 88 tomas@veckefjarden.com  

Christian Mattfolk 070-311 46 72 christian@veckefjarden.com,  

Jan-Olow Larson 070-666 65 45 janolow.larson@gmail.com 

Adjungerande: Mikael Nordin 076-806 17 00 mikael@veckefjarden.com 
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